
PRECS PLENARI ABRIL 2015 

 

1.- Al plenari on es feren efectius els nomenaments dels regidors i regidores de 

l’Equip de Govern com a representants en els organismes supramunicipals, El Sr. 

Armando Esteve va dir que encara no havien pensat en les assignacions que per 

assistència podrien cobrar dits regidors i regidores i va deixar entendre que no hauria 

problema a l’hora de no quedar-se dits regidors i regidores eixes quantitats. Igualment 

el Sr. Alcalde es va mostrar favorable davant aquest posicionament. Fa uns dies ens 

assabentem que el  Sr. Regidor de Joventut va a destinar quantitats cobrades per ell a 

determinades ONG’s. Mostrem la nostra conformitat amb aquesta decisió però no 

sabem res més d’altres possibles quantitats cobrades per altres regidors i regidores. És 

per això que li PREGUEM al Sr. Alcalde ens facilite la relació d’organismes 

supramunicipals on es cobren les assistències i ,si s’ha donat el cas, les quantitats que 

s’han pogut cobrar per part d’algun regidor o regidora de l’Equip de Govern fins la data 

actual. 

 

 2.- Han anat passant les setmanes i al final se’ls ha esgotat el temps de donar 

falses esperances a les treballadores i treballadors de la neteja dels edificis municipals. 

S’ha acabat el temps de vendre fum. Porten un any amb la mateixa tàctica, aprovant 

coses i, al mateix temps, venent que sí però que no, que aprovem però que podem 

aprovar després altra cosa. Eliminen l’autobús i donen esperances en base a unes 

misterioses reunions amb altres pobles que no tenen ni autobús urbà. Alarmen al 

personal dels Conservatoris i de l’Escoleta Infantil amb la possible desaparició dels seus 

llocs de treball. Aproven unes pujades dels preus dels usuaris d’estos serveis i encara 

estem esperant les noves taxes reduint les anteriors. I ara el tema de les treballadores 

i treballadors de la neteja. I ara la cosa és més complicada perquè ara ja no depenen 

de vostés les decisions. Quan es mira a la cara a les persones que poden veure reduïts 

els seus jornals considerablement, quan es mira a la cara a les persones que poden 

quedar-se sense treball, ens preguntem, com pot un equip de govern passar-se mesos 

donant falses esperances? Com pot un Equip de Govern mirar a la cara a eixes 

persones i continuar pensant que han fet tot el possible? No és este tema un tema 

com el de les taxes dels Conservatoris i l’Escoleta Infantil on vostès poden, demà 

mateix, convocar un Plenari Extraordinari i aprovar altres taxes. El cas de la neteja és 

molt més pitjor i vostés ho sabien. O és que no sabien vostès que anaven a perdre el 

control del tema? Ara sols els queda dir “hem fet tot el possible”. No. Tot el possible 

s’havia d’haver fet abans. És per això que li PREGUEM al Sr. Alcalde que en el futur 

no es tornen a donar situacions com les que estem vivint i que des de l´Ajuntament no 

es donen falses esperances quan el que està en joc és el treball de les persones. 


